

N A T O



O T A N

SERVICE DE PRESSE

P R E S S E S E R V I C E

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruzelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599
Telefax/Télécopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE (95)29

10 April 1995

**BRIEFING TO BE GIVEN BY THE NATO ASSISTANT SECRETARY GENERAL
FOR DEFENCE SUPPORT ON THE RESULTS OF THE SPRING MEETING OF
NATO'S CONFERENCE OF NATIONAL ARMAMENTS DIRECTORS**

Mr. Robin Beard, NATO's Assistant Secretary General for Defence Support, will give an on-the-record briefing to the Press on Tuesday, 11 April, at 11:45 hrs, in the Joseph Luns Press Theatre at NATO HQ.

He will summarise the main conclusions reached the previous day by NATO's Conference of National Armaments Directors - the senior executives from Defence Ministries with responsibility for the procurement of defence equipment.

At their meeting of today, the Directors will receive a Presentation from the Supreme Commander Atlantic, General John Sheehan, on "Defence Equipment Needs in the New Strategic Environment". They will also address a number of other major issues, including NATO work in the area of Ground Surveillance, Extended Air Defence/Theatre Missile Defence, Combat Identification, and the significant rôle being played by the NATO armaments community in Partnership for Peace.

For further information, please contact Mr. David Cooper, NATO Defence Support Division, tel: Int'l-32-2-728 49 66, fax: Int'l-32-2-728 41 03.

*NATO Information is also available on E-Mail via the following address:
"NATODOC@HQ.NATO.INT".*

COMMUNIQUE DE PRESSE (95)29

10 avril 1995

**CONFERENCE DE PRESSE DU SECRETAIRE GENERAL ADJOINT POUR LE SOUTIEN DE LA DEFENSE
SUR LES RESULTATS DE LA REUNION DE PRINTEMPS DE LA CONFERENCE
DES DIRECTEURS NATIONAUX DES ARMEMENTS DE L'OTAN**

M. Robin Beard, Secrétaire général adjoint pour le soutien de la Défense, donnera une Conférence de presse le mardi 11 avril à 11h45 au siège de l'OTAN, Salle de presse Joseph Luns.

M. Beard présentera brièvement les principales conclusions de la Conférence des Directeurs nationaux des armements de l'OTAN, qui réunit aujourd'hui les hauts responsables des ministères de la Défense chargés des acquisitions d'équipements de défense.

A leur réunion d'aujourd'hui, les Directeurs nationaux des armements assisteront à un exposé du Commandant suprême allié de l'Atlantique, le général John Sheehan, sur "les besoins en matière d'équipements de défense dans le nouveau contexte stratégique". Ils aborderont également d'autres questions essentielles, notamment les travaux menés à l'OTAN dans le domaine de la surveillance terrestre, de la défense aérienne élargie/défense contre les missiles de théâtre, de l'identification au combat, ainsi que le rôle important joué par les responsables des armements de l'OTAN dans le Partenariat pour la paix.

De plus amples informations peuvent être obtenues auprès de M. David Cooper, Division soutien de la défense de l'OTAN, téléphone : Int'l-32-2-728.49.66, télécopie : Int'l-32-2-728.41.03.

*Les informations sur l'OTAN sont également disponibles
sur le réseau Internet "NATODOC@HQ.NATO.INT".*